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PROTOKÓŁ nr 19/2012  
posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach, 

odbytego w dniu 22 marca 2012 roku w godz. od 1530 do 1700  
w sali nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

  
Obecni członkowie Komisji:  

1. Zdzisław Przełomiec – przewodniczący, 
2. Zdzisław Koncewicz – wiceprzewodniczący, 
3. Zbigniew De – Mezer , 
4. Włodzimierz Marczewski, 
5. Agnieszka Rzatkowska,  
6. Andrzej Turowski,  
7. Tadeusz Zamaro.  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  
1. Czesław Renkiewicz  – Prezydent Miasta Suwałk,  
2. Marek Buczyński – Zastępca Prezydenta Miasta,  
3. Łukasz Kurzyna  – Zastępca Prezydenta Miasta,  
4. Wiesław Stelmach  – Skarbnik Miasta,  
5. Honorata Rudnik  – Nacz. Wydz. „ZPS”,  
6. Dariusz Przybysz  – Nacz. Wydz. „OSGK”, 
7. Radosław Wysocki  – Nacz. Wydz. „GR”.  

 

Lista obecności – stanowi załącznik nr 1.  

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec. Powitał zebranych i wprowadził 
dodatkowy temat do porządku posiedzenia pn.:” Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 
wyodrębnienia funduszu sołeckiego”, jako punkt 12. Kolejny uległ przesunięciu o jeden.  
Zapytał o uwagi do zaproponowanego wraz z materiałami porządku obrad. Radni nie wnieśli 
uwag i przyjęli następujący porządek:  

1. Przyjęcie protokołu nr 18/2012 z posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej  
w Suwałkach.  
 

2. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie w Suwałkach za 2011 rok 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zadań miasta Suwałki realizowanych  
w 2012 r. ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru zmiany statutu Biblioteki 
Publicznej im. Marii Konopnickiej w Suwałkach.  

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk  
na rok 2012.  

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozwiązania zespołu placówek, tj. Centrum 
Doskonalenia Nauczycieli i Kształcenia Ustawicznego w Suwałkach.  

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru włączenia Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Suwałkach do Zespołu Szkół Technicznych w Suwałkach.  

 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad gospodarki 
nieruchomościami mienia gminnego Miasta Suwałki.  

 



 2

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia terminów i sposobu ustalania 
zaliczkowych wpłat nadwyŜki środków obrotowych dokonywanych przez samorządowy 
zakład budŜetowy Zarząd Budynków Mieszkalnych w Suwałkach oraz sposobu  
i terminu rocznych rozliczeń i dokonywania wpłat do budŜetu. 

 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2012 r.   
 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Suwałki na lata 2012 – 2025.  

 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego.  
 

13. Wolne wnioski.  

Ad pkt. 1 - Przyjecie protokołu nr 18/2012 z posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej 
w Suwałkach z dnia 23 lutego 2012 r.  
 

Zdzisław Przełomiec poinformował, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji 
Strategii i Rozwoju Gospodarczego został sporządzony i zapytał radnych o ewentualne uwagi  
i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty 
przez Komisję. Poinformował równieŜ, iŜ protokół jest do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.    
 
Ad pkt. 2 – Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przeciwdziałania Przemocy  
w Rodzinie w Suwałkach za 2011 rok – stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Radni nie wnieśli uwag do przedłoŜonego materiału w związku z tym, Zdzisław Przełomiec 
stwierdził, iŜ Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przeciwdziałania Przemocy  
w Rodzinie w Suwałkach za 2011 rok  zostało przyjęte.  
 
Ad pkt. 3 – projekt uchwały w sprawie zadań miasta Suwałki realizowanych  
w 2012 r. ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych – 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
W dyskusji udział wzięli radni: Zbigniew De – Mezer, Zdzisław Przełomiec. Odpowiedzi 
udzielili Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta, Wiesław Stelmach Skarbnik Miasta oraz 
Honorata Rudnik Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej.   
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymał się od głosu    – 0. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zadań 
miasta Suwałki realizowanych w 2012 r. ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych – opinia  Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Ad pkt. 4 – projekt uchwały w sprawie zamiaru zmiany statutu Biblioteki Publicznej  
im. Marii Konopnickiej w Suwałkach – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 
W dyskusji udział wzięli radni: Andrzej Turowski, Zdzisław Przełomiec, Zbigniew  
De – Mezer. Odpowiedzi udzielili Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta, Marek Buczyński 
Zastępca Prezydenta, Wiesław Stelmach Skarbnik Miasta.  
 
Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 
Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zamiaru 
zmiany statutu Biblioteki Publicznej im. Marii Konopnickiej w Suwałkach – opinia Komisji 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
Ad pkt. 5 – projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk  
na rok 2012 – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

W dyskusji udział wzięli radni: Tadeusz Zamaro, Zdzisław Przełomiec.  Odpowiedzi udzielili 
Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta oraz Dariusz Przybysz Naczelnik Wydziału Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Komunalnej.   
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 6 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Miasta Suwałk na rok 2012 – opinia Komisji stanowi załącznik nr 8  
do protokołu. 

Ad pkt. 6 – projekt uchwały w sprawie rozwiązania zespołu placówek, tj. Centrum 
Doskonalenia Nauczycieli i Kształcenia Ustawicznego w Suwałkach – stanowi załącznik nr 9 
do protokołu. 

 

 
Słowo wstępne wygłosił Marek Buczyński Zastępca Prezydenta Miasta. W dyskusji udział 
wzięli radni Zdzisław Przełomiec, Tadeusz Zamaro. Odpowiedzi udzielił Marek Buczyński.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 5 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymał się od głosu    – 1 radny. 
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Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
rozwiązania zespołu placówek, tj. Centrum Doskonalenia Nauczycieli i Kształcenia 
Ustawicznego w Suwałkach – opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 
Ad pkt. 7 – projekt uchwały w sprawie zamiaru włączenia Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Suwałkach do Zespołu Szkół Technicznych w Suwałkach – stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Słowo wstępne wygłosił Marek Buczyński Zastępca Prezydenta Miasta.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 6 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zamiaru 
włączenia Centrum Kształcenia Ustawicznego w Suwałkach do Zespołu Szkół Technicznych 
w Suwałkach – opinia  Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 
Ad pkt. 8 – projekt uchwały w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami 
mienia gminnego Miasta Suwałki – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Słowo wstępne wygłosił Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta. Zgłosił autopoprawki 
do przedłoŜonego projektu uchwały, polegające na zmianach w § 7, czyli usunięciu 
następujących budynków: przy ul. Kościuszki – o numerach porządkowych: 16, 34, 39, 44, 
51, 55, 89 i 96; przy ul. Węgierskiej – o numerze porządkowym 3; przy ul. Noniewicza –  
o numerze porządkowym 81; przy ul. Konopnickiej – o numerze porządkowym 6, 10A i 14.   
 

W dyskusji udział wzięli radni: Zdzisław Przełomiec, Tadeusz Zamaro. Odpowiedzi udzielił 
Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk,  Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta 
oraz Wiesław Stelmach Skarbnik Miasta.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 6 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
określenia zasad gospodarki nieruchomościami mienia gminnego Miasta Suwałki – opinia  
Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 
Ad pkt. 9 – projekt uchwały w sprawie określenia terminów i sposobu ustalania 
zaliczkowych wpłat nadwyŜki środków obrotowych dokonywanych przez samorządowy 
zakład budŜetowy Zarząd Budynków Mieszkalnych w Suwałkach oraz sposobu i terminu 
rocznych rozliczeń i dokonywania wpłat do budŜetu – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Słowo wstępne wygłosił Wiesław Stelmach Skarbnik Miasta.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
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Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 6 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
określenia terminów i sposobu ustalania zaliczkowych wpłat nadwyŜki środków obrotowych 
dokonywanych przez samorządowy zakład budŜetowy Zarząd Budynków Mieszkalnych  
w Suwałkach oraz sposobu i terminu rocznych rozliczeń i dokonywania wpłat do budŜetu – 
opinia  Komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 
Ad pkt. 10 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2012 r. – stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu.  

 

 

Słowo wstępne wygłosił Wiesław Stelmach Skarbnik Miasta. W dyskusji udział wzięli radni: 
Zbigniew De – Mezer, Zdzisław Przełomiec. Odpowiedzi udzielił Czesław Renkiewicz 
Prezydent Miasta Suwałk  oraz Wiesław Stelmach Skarbnik Miasta.  
 
Ponadto Czesław Renkiewicz przekazał radnym do wiadomości, iŜ wpłynął na jego ręce 
wniosek od dyrektora Wigierskiego Parku Narodowego z prośbą o wsparcie finansowe 
projektu. Kopia pisma stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
 
W dyskusji wzięli udział radni Zbigniew De – Mezer, Włodzimierz Marczewski, Zdzisław 
Przełomiec, Tadeusz Zamaro. Odpowiedzi udzielił Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta, 
Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta, Wiesław Stelmach Skarbnik Miasta.   
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 6 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian 
w budŜecie miasta na 2012 r. – opinia  Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 

Ad pkt. 11 – projekt  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 
Suwałki na lata 2012 – 2025 – stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 6 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2012 – 2025 – opinia Komisji 
stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Ad pkt. 12 – projekt  uchwały w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego – stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu.  

 
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało   – 6 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
 

Komisja Finansowo – BudŜetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wyodrębnienia funduszu sołeckiego – opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 

Ad pkt. 13 – Wolne wnioski.  
 

Na tym protokół zakończono. 

    
 Przewodniczący Komisji  
 Finansowo – BudŜetowej  

Rady Miejskiej w Suwałkach  
 

     Zdzisław Przełomiec  
 
 
 
Protokołowała:       
 
Ewa Kasjanowicz  
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  
 


